
Årsberättelse 2016 
Kennel Tailtop’s 

En liten summering från året som gått och trots att det har känts trögt har det faktiskt hänt en del. 
 
 
 
Året började med att jag blev invald i Enköpings brukshundklubbs styrelse, vilket var oväntat men 
spännande med nya uppgifter och människor. Jag går en nose workkurs med Iris (mamma, mormor 
och grundare i kenneln) och vi provar även på inomhus sök.  
 
1 februari börjar jag praktisera på Trimmis där jag får en grundlig utbildning i pälsvård, klippning, osv 
så någon gång under 2017 borde jag vara färdig hundfrisör. 
 
Tailtop’s Cinderella patellaundersöks utan 
anmärkning och jag flyger till Finland för att 
hämta hem en tilltänkt hane då Bella planeras 
bli mamma till kennelns 6:e valpkull. Wolfheart 
Gil Grissom eller Gille som han kallas en är 
trevlig hane med hög energinivå och ett 
kanonbra språk. Jag blev kär direkt och det blev 
Bella med för 4 valpar föddes 12 maj. Men 
innan det blev valpar ställdes både Gille och 
Bella ut i Strängnäs där Gille blev bäst i rasen 
och svensk champion och Bella blev bästa tik 
med cert och cacib. 
 
I mars hade jag inga hundar hemma men arrangerade ändå en foxterrierträff med inomhus sök. 
Deltagarna, och speciellt hundarna tyckte det var roligt. Själv njöt jag av att se hur flera av mina 
uppfödningar har utvecklats. 
 

16 april gör Penny (Apple Peachy Da Quinta Do 
Pasto) BPH i Skutskär och hon gör det med bravur 
bara året gammal och det gjorde så klart att 
avelstankarna tog ny fart. Men efter nya 
övervägningar fattade jag beslutet (igen) att hon 
inte ska gå i avel trots att hon är en underbar 
individ med stor potential. 
 
I början av april har jag svår hundabstinens och 
åker för att hämta Iris. Med lite hjälp från snälla 
medmänniskor möts vi upp i Sundsvall och 
självklart passade jag på att hälsa på Tiger (T. Free 
Tiger Spirit) då han bor i krokarna.  

 
Den 24 april lånar jag Zelda (T. Snow White) och ställer 
ut henne i Västerås där hon blir 2:a bästa tik med 
reserv-cert.  



I väntan på att Bellas valpar ska födas så åker jag och tittar på när Ida och 
Ziva (T. Best Of Solo) tävlar agility i Västerås i början på maj. Det var roligt 
i dubbel bemärkelse då Ziva tog en fin 5:e plats med uppflyttningsresultat 
och jag fick veta att Ziva ska få en ny familjemedlem i början på 2017. 
 
Så kom dagen när Bellas valpar såg dagen ljus, 3 hanar och en underbar 
tik föddes den 12 maj. Alla pigga och alerta, de växte så det knakade och 

utvecklades 
normalt. Utom 
tiken… Lexie som 
jag döpte henne till 
var lika pigg och 
framåt som killarna, följde sin tillväxt kurva bra 
och åt som en häst men en inre missbildning på 
urinledaren gjorde att hon tyvärr fick bli en 
ängel långt mycket längre i förtid än vad som 
var tänkt. Killarna flyttade till underbara hem 
under sommaren och som vanligt var det med 
både glädje och lite sorg jag släppte iväg dem.  

I slutet av maj kom äntligen Pinocchio hem efter en längre vistelse i norr där han dejtade bruden med 
nitar, tyvärr blev det inga valpar men det verkar inte störa Pinocchio…  
 
28 maj var det dags för årets kennelträff och i år hade jag bokat in en kurs i lek- och belönings 
utveckling med Kickan Nikolic. Hundar och ägare jobbade på jättebra och jag hoppas att de fick med 
sig fler verktyg de kan använda sig av när de umgås med 
sina hundar.  
 

 



Glädjande besked når mig, Pixie (T. Flying Even Higher) har gjort ett godkänt anlagsprov i gryt och får 
nu ställas ut i jaktklass. Hon är kennelns första jaktmeriterade hund! 
 
När valparna flyttat så lånade jag Zorro (T. Final Flying 
Adventure) för utställning, det var något som tidigare 
nämnts så nu tyckte jag det var ett ypperligt tillfälle. 4 
utställningar, ett viltspårprov och patellaundersökning 
planerades in under en period av drygt 3 veckor. Först ut 
var Eskilstuna och Norrköping där han blev 2:a bästa 
hane med reserv-cert. Jag ställde Penny samtidigt och 
hon blev 2:a bästa tik med reserv-cert, en bra debut för 
henne. Vi åker vidare norrut och på vägen plockade jag 
upp Tiger och Ester till utställningen i Skellefteå.  

 
 
Fina resultat blev det där med Iris som bästa 
veteran, Ester fick ett välförtjänt excellent, Tiger 
very good och Zorro blev igen 2:a bästa hane 
med reserv-cert. Lite snöpligt men roligt ändå.  

Tillbaka i Enköping gör Zorro ett godkänt 
anlagsprov i viltspår den sista augusti trots 

minimal träning, bäst den dagen var att få ströva 
i skogen efteråt och plocka kantareller och bara 

          slappna av en stund. Dagen efter, den 1 september 
åker jag och Johanna till Redog i Västerås där Zorro och Penny 

patellaundersöks utan anmärkning. 
 
3 september är den sista inplanerade 
utställningen för Zorro och Iris i Högbo. Matte 
och husse möter upp och Zorro blir så glad. Han 
visar upp sig suveränt i ringen och blir bäst i 
rasen med cert och cacib. Iris blir igen bästa 
veteran och 2:a bästa tik. Zorro sov nog en vecka 
efter det här äventyret med mig. 
 
Lotta ställer ut Bella i Gimo där hon blir bästa tik 
och svensk utställningschampion, jätteroligt och 
välförtjänt, Bella är en bra modell med ett 
underbart vackert huvud. 



Jag längtar efter att lära mig nya saker så i september går jag en 
utbildning i flockhantering (Packmanagment) för Hundsteg i 
Stockholm. Det kan ju inte vara fel att få fler tips och lösningar på hur 
jag kan hjälpa vår knäppa ras att trivas bättre tillsammans. 
 
I september flyttar Iris, det var bland det svåraste beslutet jag 
någonsin fattat. Iris trivdes aldrig i Enköping och hon visade tydligt att 
hon inte mådde bra. Efter mycket funderande och när Lena och Kjell 
erbjöd Iris ett hem kunde jag inte säga nej. Nu bor hon tillsammans 
med Doris och verkar mer tillfreds än någonsin. Jag är så tacksam för 
att ni gett Iris livet åter. 

 
I mitten av september tar jag ett impulsbeslut, 
antagligen för att jag saknar Iris men det slutar 
med att en liten finska flyttar in den 23 
september. Så välkommen Cleo (Wolfheart Deep 
In The Heart), det ska bli spännande att se vem 
hon är och vem hon blir som vuxen.  
 
September slutar bra då både Karin och Inga 
tävlar rallylydnad så Rea får ännu en titel, RLDF 
(fortsättningsdiplomet) och uppflyttad till 
avancerad klass och Joker debuterade med fyra 

godkända tävlingar och tog sin första titel, RLDN (nybörjardiplomet).  
 
Efter kort diskussion lånar jag Zorro igen och 
åker till Sundsvall i mitten av oktober och 
ställer honom för två terrierspecialister. Det 
slutar med ytterligare en bra placering och 
cert. Ett till och han kan titulera sig champion 
men det får vänta till nästa år. Han är verkligen 
en underbar individ som jag älskar men 
återigen blev han glad att få åka hem till sina 
jaktmarker.  
 
Under hösten blir det några valputställningar, 
Cleo ställs i Köping och blir BIM och i Enköping 
ställs både Cleo och Texas (T. Mister Magic) ut 
där Cleo blir BIR och Texas BIM. Båda skötte 
sig jättebra och fick fin kritik, framtida 
stjärnor har gjort entré! 
 
Jag hinner med en föreläsning som 
handlar om stressens påverkan över 
generationer och det var både lärorikt och 
intressant. Det stärker mig i mitt avelstänk och 
hur jag socialiserar och berikar valparnas miljö första 
tiden innan de flyttar. 
 
Jag ställer ut Pinocchio på Stora Stockholm, svensk vinnarutställning men resultatet uteblev då 
domaren föredrog större och tyngre hundar. Jag åkte ändå hem med världens finaste hund så det 
gjorde inte så mycket.  



Under året har jag hunnit med flera besök hos en del   
av er, mina valpköpare och vänner. Jag älskar   
verkligen att ni öppnar era hem för mig och delar 
med er av både det positiva och negativa med 
våra älskade busar.  

   
   
 
 
 
 
 
 
 
 
Det sista som hände i år var en 
adventspromenad som jag arrangerade för 
foxterrier. Dagen innan började det snöa så 
ett vitt vinterlandskap bjöd på fin 
julstämning och vacker vy. Mycket fika och 
goda lussebullar som hundarna tittade 
trånande på. Det var trevligt med alla och 
underbart att få träffa Iris igen, men bäst av 
allt är att alla hundar funkar så bra 
tillsammans. Tack ni som kom och gjorde 
den här dagen så bra. 
 
Med det sagt så avrundar jag året här och är så klart i full gång och planerar inför nästa år. 
 
 

God jul och gott nytt år önskar jag er alla. 
/Susanna Sandberg, kennel Tailtop’s 

 


